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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθμ.9/ 2019 πρακτικό Συνεδρίασης της 

Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Βέροιας 
 

Σήμερα στην Βέροια στις 24-12-2019, ημέρα Τρίτη και ώρα 9:30, συνήλθε σε Τακτική 

Συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης του Δήμου, στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 

ημερομηνία12-12-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε σε όλα 

τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 76 του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης». 

 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, όπως ορίζει το αρθ. 76 του Ν. 3852/2010 και σε 

σύνολο 35 μελών βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη (φορείς:219 μέλη, Δημότες:2 μέλη). 

 

 Παρόντες  Απόντες 

1 Δημήτριος Πυρινός,  

Αντιπρόεδρος Δ.Σ. 

1 Αριστομένης Λαζαρίδης, 

Πρόεδρος Δ.Σ.  

2 Μαρία Καμπράνη 

2 Κωνσταντίνος Κύρτσης 3 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 

3 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 4 Βαρβάρα Σταυροπούλου 

4 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 5 Μαυρουδής Ιωαννίδης 

5 Ελένη Ατσάλου 6 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος 

6 Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 7 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος 

7 Νικόλαος Μπαϊρακταρης   

8 Λάζαρος Ασλανίδης  Δημότες 

9 Ιωάννης Μπλατσιώτης 8 Ιωάννης Γαλίκας 

10 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 9 Ιωάννης Καπανίδης 

11 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 10 Βηθλεέμ Μαυροματίδου  

12 Κωνσταντίνος Δάρλας 11 Χριστίνα Οβεζικ 

13 Ελένη Κουπίδου 12 Σοφία Παπά 

14 Παρασκευή Παυλίδου 13 Αντώνιος Τολιόπουλος 

15 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      14 Παναγιώτης Φουρνιάδης 

16 Κωνσταντίνος Παλουκίδης   

17 Ηλίας Γραμματικόπουλος   

18 Παναγιώτης Χατζησάββας        

19 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου   

    

 Δημότες   

20 Δήμητρα Τσερκέζη   

21 Σπύρος Τσιβαλίδης   

 

Αριθμός Απόφασης :  

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Πρακτικό συζήτησης επί του 2
ου

  θέματος: Διατύπωση προτάσεων 

επί του προσχεδίου του προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας 

έτους 2020. 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δημήτριο Σαζακλιδη, Προϊστάμενο 

Διεύθυνσης Οικονομικού του Δήμου Βέροιας, που αναφέρθηκε αναλυτικά στο οικονομικό 

προϋπολογισμό του Δήμου και ενημέρωσε τα μέλη για τους περιορισμούς κατά την υλοποίηση 

του και κλείνοντας αναφέρθηκε στα ανείσπρακτα βεβαιωθέντα έσοδα, συνολικού ποσού 10 

εκατομμύρια ευρώ. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις; 
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Δήμαρχος: Τα δέκα τελευταία χρόνια είναι δύσκολα για όλους και αυτό είχε ως αποτέλεσμα την 

συσσώρευση υποχρεώσεων και οφειλών παρελθόν ετών τόσο προς το δήμο όσο και σε 

ασφαλιστικά ταμεία, εφορία, κλπ. Βέβαια ο Δήμος δεν προβαίνει σε ακραία μέτρα είσπραξης, 

όπως κάνει η Πολιτεία, το κράτος και οι Δημότες δείχνουν μια απαξίωση προς τις οφειλές τους 

προς τον Δήμο. Δυστυχώς και ο Δήμος ελέγχεται και θα αναγκαστεί από τον Ιανουάριο, να πάρει 

μέτρα είσπραξης προς τους μεγαλοοφειλέτες ….  Αυτό σημαίνει κατασχέσεις τραπεζικών 

λογαριασμών για τους μεγαλοοφειλέτες, δεν υπάρχει άλλος  τρόπος για τον Δήμο. Βέβαια στα 

σχεδόν 10 εκατομμύρια ανείσπρακτών εσόδων, που ανέφερε ο Προϊστάμενος Διεύθυνσης 

οικονομικών, συμπεριλαμβάνεται και το ένα επτακόσια που είναι από τον τότε Δήμαρχο του 

Αποστόλου Παύλου. Αυτά είναι τα άσχημα του προϋπολογισμού αλλά υπάρχουν και τα καλά. Θα 

μείνω σε δύο σημεία. Το πρώτο είναι ότι έχουμε αρκετά χρήματα που διεκδικήσαμε από 

ευρωπαϊκά προγράμματα, τα οποία θα δαπανηθούνε μέσα στο 2020 και 2021 αλλά το γεγονός ότι 

το μεγάλο μας δάνειο τελείωσε μέσα στο 2019. Αυτό σημαίνει ότι περίπου 750.000 ευρώ 

πληρωνόταν ετησίως για το δάνειο και τα χρήματα αυτά μπορούν να δοθούν για την πόλη. Τα 

δάνεια μας είναι της τάξεως των 250.000 ευρώ ετησίως, ίσως είναι και λίγο παραπάνω, αλλά 

σίγουρα δεν είναι το ένα εκατομμύριο που ήταν. Άρα ο Δήμος έχει κάτι παραπάνω προκειμένου 

να ανταποκριθεί καλύτερα στις απαιτήσεις της καθημερινότητας και των Δημοτών. 

Π.Χατζησάββας: Αν κατατάσσαμε τους Δήμους με βάση το ύψος των Δημοτικών τελών, ο 

Δήμος Βέροιας σε ποια σειρά θα ήταν περίπου; Ψηλά, χαμηλά έχουμε εικόνα; 

Δ.Σαζακλίδης: Τι εννοείται ως προς την βεβαίωση ή ως προς την είσπραξη; 

Π.Χατζησάββας: Ως προς το ύψος τον Δημοτικών τελών. 

Δ.Σαζακλίδης: Κάθε περιοχή έχει τα δικά της χαρακτηριστικά περίπου είμαστε στην μέση. 

Βέβαια τα νούμερα είναι σχετικά με το πως τα διαβάζει κανείς σε σχέση με διάφορους πίνακες. 

Κ.Παλουκίδης: Από ότι γνωρίζω οι χρεώσεις της ΔΕΥΑΒ είναι από τις πιο χαμηλές που 

υπάρχουν σε Δήμους. 

Η.Γραμματικόπουλος: Γιατί ο Δήμος να καταβάλει 20.000 ευρώ για αύξηση μετοχικού 

Κεφαλαίου της Αναπτυξιακής; Για ποιο λόγο; Δεν το καταλαβαίνω. 

Δήμαρχος: Για να πάρουμε παραπάνω μετοχές και να αυξήσουμε τα περιουσιακά μας στοιχεία. 

Η.Γραμματικόπουλος: Για ποιο λόγο στην Αναπτυξιακή Νομού Ημαθίας; 

Δήμαρχος: Η ΑΜΑΛΘΕΙΑ έχει τρείς εταίρους, κατά 51% η περιφέρεια, κατά 25% του Δήμου 

και 24% η πρώην ΕΑΣ Βεροίας. 

Η.Γραμματικόπουλος: Δεν ξέρω ποιος είναι ακριβώς ο ρόλος μας ως μέλη στην επιτροπή και 

την γνωμοδότηση που θα δώσουμε στην επιτροπή και τι θα αλλάξει; Εμένα θα με ενδιέφερε σαν 

μέλος της επιτροπής να ξέρω, τι κάνει ο Δήμος για τον πολιτισμό και τον αθλητισμό; Εγώ ήρθα 

σήμερα να γνωμοδοτήσω και να εγκρίνω και αύριο να το ξαναδούμε; 

Δήμαρχος: Στην διαβούλευση συμμετέχουν φορείς από όλη την πόλη και είμαστε εδώ για να 

καταθέσει ο καθένας από την ειδίκευσή του τις προτάσεις του. Αυτή είναι η λογική της 

διαβούλευσης κάποια σημεία που η υπηρεσία του Δήμου δεν έλαβε γνώση να προταθούν από 

τους φορείς, τις οργανώσεις, τους συνδέσμους της πόλης. Να υπάρξει μια ιδέα που να είναι 

εφαρμόσιμη και να μπει στο τεχνικό πρόγραμμα και κατ’ επέκταση στον προϋπολογισμό.  

Λ.Ασλανίδης: Θέλω να πω ότι τόσο ο Δήμος όσο και το ΝΠ του Δήμου ΚΑΠΑ φροντίζουν για 

τον πολιτισμό και τον αθλητισμό. Πραγματικά γίνεται αγώνας για να βοηθήσουμε όλους τους 

συλλόγους. 

Κ.Παλουκίδης: Προβλέπεται αποκατάσταση του αρχοντικού Σαράφογλου, μήπως το ποσό είναι 

πολύ μικρό για την αποκατάσταση; 

Πρόεδρος: Από όσο θυμάμαι υπάρχει ένα πρόβλημα στατικότητας στο αρχοντικό αυτό; 

Χ.Κουτοσγιάννη: Ως Προϊσταμένη λογιστηρίου δημιουργήσαμε κωδικό για την αποκατάσταση 

του αρχοντικού αυτού, να γίνει η μελέτη και αργότερα μπορεί να γίνει αναμόρφωση του κωδικού 

και να τον ενισχύσουμε αν αυτό χρειαστεί.  

Η.Γραμματικόπουλος: Διαβάζω ότι υπάρχει κωδικός υπηρεσίες φύλαξης ανελκυστήρα πάρκου 

Αγίου Αναργύρου με ποσό 22.800 ευρώ. Τι είναι αυτό; Θα φυλάμε ένα χρόνο τον ανελκυστήρα; 
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Χ.Κουτοσγιάννη: Αρχικά υπήρχε φύλαξη για πέντε ώρες αλλά επειδή προέκυψαν βανδαλισμοί 

θα το κάνουμε οκτάωρο κατά τις νυχτερινές ώρες. 

Η.Γραμματικόπουλος: Με ιδιωτική φύλαξη για ένα ανελκυστήρα που δεν λειτουργεί; 

Κ.Παλουκίδης: Κάμερες δεν μπορούν να μπουν στο χώρο; 

Η.Γραμματικόπουλος: Με 22.800 ευρώ όχι κάμερες, drone θα μπορούσαν να πετάνε. 

Ν. Μπαϊρακτάρης: Καλές οι κάμερες αλλά το θέμα είναι αυτός που θα πιαστεί, αν κάνει μια 

ζημία, θα μπορέσει να τιμωρηθεί ή θα μείνει έτσι; Να τιμωρηθεί ή να πληρώσει για την ζημία; 

Η.Γραμματικόπουλος: Και η εταιρία φύλαξης δεν μπορεί να επέμβει αν δει να γίνεται κάποια 

ζημιά, δεν μπορεί να κάνει καταστολή μόνο να κοιτάει. 

Σ.Τσιβαλίδης:  Πότε θα μπει σε λειτουργία ο ανελκυστήρας; 

Π.Χατζησάββας: Η αστική ανάπλαση προέβλεπε την δημιουργία χώρο στάθμευσης κάτω από το 

πάρκο Αγίων Αναργύρων. Θα ήθελα να ξέρω αν προβλέπεται η κατασκευή παρκινγκ την επόμενη 

χρονιά και αν έχουν προβλεφθεί χρήματα για αυτό τον σκοπό; 

Πρόεδρος: Ο Προϋπολογισμός θα συζητηθεί στο επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο. Υπάρχουν άλλες 

ερωτήσεις; Όχι. 

Υπάρχουν άλλες προτάσεις; Όχι. 

Επί του προσχεδίου Τεχνικού Προγράμματος Δήμου Βέροιας έτους 2020, έχουν διατυπωθεί οι 

απόψεις όπως αναφέρονται στη συζήτηση του παρόντος θέματος.  

Περαιώθει η σημερινή συνεδρίαση. 

 

 

Ο  Αντιπρόεδρος         ΤΑ ΜΕΛΗ 

 Κωνσταντίνος Κύρτσης 

 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 

Δημήτριος Πυρινός Καλλιόπη Παπαοικονόμου 

 Ελένη Ατσάλου 

 Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 

 Νικόλαος Μπαϊρακταρης 

 Λάζαρος Ασλανίδης 

 Ιωάννης Μπλατσιώτης 

 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 

 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 

 Κωνσταντίνος Δάρλας 

 Ελένη Κουπίδου 

 Παρασκευή Παυλίδου 

 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      

 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 

 Ηλίας Γραμματικόπουλος 

 Παναγιώτης Χατζησάββας      

 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου 

 Δήμητρα Τσερκέζη 

 Σπύρος Τσιβαλίδης 

 

Ακριβές Απόσπασμα 

Βέροια 24-12-2019 

Ο Δήμαρχος 

 

 

Κωνσταντίνος  Βοργιαζίδης 


